



## Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag

Møtenummer: 4  
Dato: 28.08.23  
Kl: 19.00 - 21.00  
Sted: Bergstaden Hotell

**Til stede:** Sindre Oterhals (fungerende leder), Marte Killingmo Tronsmed (kasserer), Steinar Sandnes (sportslig) og Arne Frisvold (refferent).

NB: Under orienteringsak 3 ligger hjemmelekse.

### Sakliste

#### Vedtaksaker:

Sak 1 Kickoff er ok. Budsjett er godkjent av styret.

Sak 2 Youth Camp i Trondheim. Forespørsel om å støtte Youtcamp ble drøftet. Styret vedtok å ikke støtte Youtcamp, men i stedet gå for å få gjennomført Steinkjærcup som reise cup som tidligere år. (Noe av bakgrunnen for dette er at både styret og sportslig mangler medlemmer. Det er derfor behov for å ikke legge opp til aktivitet som krever ekstra arbeidsmengde for styret og sportslig. Jmf orienteringsak 3).

Sak 3 Steinkjærcup eller annen cup. Styret vedtok å gå for at Steinkjærcupen gjennomføres som tidligere år.

Sak 4 Arrangere håndballskole sammens med Kolstad A- laget. Styret vedtok at vi ikke blir å gjennomføre håndballskole i år.

Sak 5 Mandat til fordeling av midler til trenere osv. Styret vedtok å videreføre tidligere gitt mandat til sportslig. Sportslig fordeler midler på inntil 150000,- kr til trenerutgifter og sportslig utvikling. (Jmf dok mandat økonomisk ramme sesongen 2022/2023)

Sak 6 Innføring av klubbhuset. Styret vedtok å avvente å innføre klubbhuset.

Sak 7 Damelaget mangler drakter. Styret vedtok å støtte innkjøp av drakter for damelaget.

#### Orienteringssaker:

O-sak 1: Ble orientert om at J15 er pr i dag oppløst. Noen av jentene søker overføring til Tynset, noen til Ålen. Praxis i klubben har lagt seg på er at de spillerne som søker overgang til annen klubb får refundert overgangssummen fra håndballgruppa.

O-sak 2: Kickoff er i orden. Voksne under arrangementet er ok. 6 jenter fra J15 er veiledere. Disse får gavekort. (Budsjett for kickoff er godkjent av styret).

O-sak 3 Vi mangler flere medlemmer i styret/sportslig. Marthe i sportslig har trekt seg i løpet av sommeren. Gitte er i tenkeboksen. I styret mangler bl.a leder. Det ble drøftet at forventningene fra sone etc på hva styret/sportslig skal stille til overgår det styret/sportslig klarer å innfri pr i dag. Styret/sportslig kunne ha tenkt seg 5 ekstra personer for å få ned arbeidsmengden. Herunder: Styreleder, en som har ansvar for å holde kontakt med komiteene , en cupansvarlig, en adminressurs for sportslig samt 2 ekstra ressurs. Det ble drøftet at Styret kan kalle inn til et allmøte på teams for å verve foreldre. Frem til dette møtet får alle medlemmene i hjemmelekse å beskrive egen rolle i styret/sportslig.

O-sak 4 Marte orienterte om budsjett. Det er budsjettert med et overskudd på 140000.

O-sak 5 Trenerkontrakter/ politiatester. Trenerkontrakter er ok. Arne sjekker ut med Anita om politiateater er ok. Viss ikke legges ut påminnelse på facebookside om at trenerne må innhente det.

O- sak 6 9- 10 stykker er påmeldt trenerkurs.

O-sak 7 Det er usikkerhet rundt status på dommerkurs.

O-sak 8 Det har kommet inn forespørsel om avslutning for J15. Da J15 er oppløst legger ikke styret opp til noe. Viss noen vil kjøpe inn pizza til alle jentene på laget og ordne an samling er det ok at de søker om refusjon til styret.

Referent  
Arne Frisvold